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Protokół nr XV 
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 6 sierpnia 2015 r. 
 
Sesja rozpoczęła się o godz. 17:00 trwała do 18:00. 
 
Ad 1. 
Obrady Rady otworzył i prowadził Andrzej Kopeć, przewodniczący Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle. 
Stwierdzając kworum poinformował, że w obradach uczestniczy 18 radnych, 
a w związku z tym obrady są prawomocne. 
W krótkim czasie od otwarcia na obrady przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych 
było 20 radnych (nieobecni: radna Beata Łobodzińska, radny Przemysław Pawlik i 
radny Adam Sadłowski). 
Lista obecności radnych w załączeniu do protokołu. 
 
Po przywitaniu wszystkich obecnych przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 
dzisiejsza sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym. 
Wnioskodawcą sesji była pani prezydent, jednak głównym jej celem jest podjęcie 
uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego policji informacji 
o kandydatach na ławników. Podjęcie tej uchwały już dzisiaj, a nie dopiero na sesji 
zaplanowanej na dzień 27 sierpnia, da policji dodatkowo 20 dni na prowadzenie 
czynności związanych z pozyskaniem opinii o kandydatach na ławników. 
Następnie przypomniał porządek obrad XV sesji wynikający z wniosku prezydenta 
miasta: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
2. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w szpitalach, domu 

pomocy społecznej i areszcie śledczym, ustalenia ich numerów i granic oraz 
siedzib obwodowych komisji wyborczych w zarządzonych na dzień 
25 października 2015 r. wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do 
Senatu Rzeczypospolitej Polskiej; 

2) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr VII/79/11 Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zasad i trybu udzielania 
dotacji celowej z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle na finansowanie lub 
dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki 
wodnej; 

3) w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji 
o kandydatach na ławników. 

3. Wybory przedstawicieli Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, zaproszonych do pracy 
w zespołach roboczych powołanych przez Prezydenta Miasta. 

4. Zakończenie obrad. 
 
Po tej informacji przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
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Ad 2. 
1) Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w szpitalach, domu pomocy społecznej i areszcie śledczym, ustalenia ich numerów 
i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych w zarządzonych na dzień 
25 października 2015 r. wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej. 

 
Radni, nie podejmując dyskusji, jednogłośnie, tj. 19 głosów „za” podjęli uchwałę. 
(wydruk z głosowania nr 1, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 

 
 

Uchwała Nr XV/108/15 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

z dnia 6 sierpnia 2015 r. 
 

w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w szpitalach, domu pomocy 
społecznej i areszcie śledczym, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych w zarządzonych na dzień 25 października 2015 r. wyborach do 
Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 
2) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr VII/79/11 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zasad i trybu 
udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle na finansowanie lub 
dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki 
wodnej. 

 
Grzegorz Peczkis przedstawił propozycję do §2 tekstu jednolitego uchwały 
Nr VII/79/11 z dnia 31 marca 2011 roku. Radny zaproponował zapis dotyczący 
instalacji solarnych i instalacji z wykorzystaniem pompy ciepła. Urządzenia te 
powinny być kupowane i wytwarzane w kraju. Taki zapis będzie wsparciem dla 
rodzimej produkcji. 
 
Andrzej Kopeć wskazał na aspekt formalny związany z przyjęciem przez Radę Miasta 
tekstu jednolitego uchwały. 
 
Leszek Dulemba, radca prawny, potwierdził, że w takim przypadku nie można wnosić 
poprawek, gdyż przedłożony tekst uchwały jest zespoleniem już podjętych przez Radę 
Miasta uchwał zmieniających uchwałę Nr VII/79/11 z dnia 31 marca 2011 roku. 
Dodał, że wniosek radnego Grzegorza Peczkisa może zostać rozpatrzony na kolejnej 
komisji problemowej, a następnie na sesji Rady Miasta i wprowadzony do tekstu 
jednolitego opublikowanej uchwały. 
 
Grzegorz Peczkis zaproponował radnym głosowanie przeciwko przyjęciu tego 
dokumentu. 
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Andrzej Kopeć zwrócił uwagę, że jeżeli Rada nie podejmie dzisiaj uchwały w sprawie 
ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr VII/79/11 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z 
dnia 31 marca 2011 r., to stworzy to utrudnienie mieszkańcom chcącym skorzystać 
z dotacji celowej określonej w uchwale. Będą oni zmuszeni szukać konkretnych 
przepisów w uchwale z dnia 31 marca 2011 roku i uchwałach wprowadzających 
zmiany do tej uchwały. 
 
Leszek Dulemba, radca prawny, ponownie wskazał na cel ogłoszenia tekstu 
jednolitego uchwały. Scalenie uchwał wprowadzających zmiany do uchwały 
Nr VII/79/11 ma ułatwić czytanie prawa lokalnego mieszkańcom.  
 
Witold Rusak interesował się możliwością ubiegania się o dofinansowanie tego 
samego zadania z dwóch źródeł, np. z budżetu miasta i WFOŚ. 
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta, wyjaśnił, że nasza uchwała pozwala na 
łączenie źródeł dofinansowania, jednak są fundusze, które wprowadzają ograniczenia 
w tym zakresie. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady 
Andrzej Kopeć poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3 radnych. 
(wydruk z głosowania nr 2, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 

Uchwała Nr XV/109/15 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

z dnia 6 sierpnia 2015 r. 
 
w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Nr VII/79/11 Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej 
z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
3) Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników 
 
Leszek Dulemba, radca prawny, poinformował, że wymóg zasięgnięcia opinii 
o kandydatach na ławników wynika z art.162 § 9 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. – 
Prawo o ustroju sądów powszechnych. Pokrótce omówił procedurę poprzedzającą 
tajne głosowanie nad kandydatami na ławników. Niezbędnym elementem jest 
zasięgnięcie od komendanta wojewódzkiego policji opinii o kandydatach. 
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Ryszard Masalski wniósł uwagę formalną dotyczącą braku podpisu osoby inicjującej 
projekt uchwały. Dodał, że projekt uchwały zawiera jedynie podpis radcy prawnego, 
który nie ma uprawnień do wnoszenia pod obrady Rady projektów uchwał. 
 
Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że projekt uchwały został sporządzony 
w Biurze Rady Miasta. Zadeklarował podpisanie się pod tym projektem. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady 
Andrzej Kopeć poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1, 
głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 3, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr XV/110/15 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 6 sierpnia 2015 roku 
 

w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji  
informacji o kandydatach na ławników 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 
 
Ad 3. 
Wybory przedstawicieli Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, zaproszonych do pracy 
w zespołach roboczych powołanych przez Prezydenta Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć tytułem wprowadzenia poinformował 
o zaproszeniach do udziału w pracach czterech zespołów roboczych powołanych przez 
Prezydenta Miasta. Są to: 
– zespół ds. przygotowania i przeprowadzenia otwartego konkursu ofert na wsparcie 
realizacji zadania publicznego polegającego na prowadzeniu schroniska dla 
bezdomnych zwierząt, 
– zespół ds. opracowania koncepcji hospicjum stacjonarnego w Kędzierzynie-Koźlu, 
– zespół ds. opracowania projektu programu zmniejszania zaległych należności 
z tytułu najmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 
Gminy Kędzierzyn-Koźle, 
– zespół ds. koncepcji działań związanych z zagospodarowaniem obiektu sceny 
w kozielskim parku zabytkowym („muszli”). 
Poprosił o zgłaszanie kandydatur do poszczególnych zespołów. 
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta  poinformował, że zadaniem zespołu ds. 
przygotowania i przeprowadzenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji 



5 
 

zadania publicznego polegającego na prowadzeniu schroniska dla bezdomnych 
zwierząt jest: 

1) przygotowanie i przedłożenie do zatwierdzenia Prezydentowi Miasta 
dokumentacji otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadania 
publicznego polegającego na prowadzeniu schroniska dla zwierząt 
w Kędzierzynie-Koźlu – w terminie do 15 września 2015 r.; 

2) przeprowadzenie otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadania 
publicznego polegającego na prowadzeniu schroniska dla zwierząt 
w Kędzierzynie-Koźlu – w terminie do 15 listopada 2015 r.; 

3) przygotowanie dokumentacji niezbędnej do przekazania prowadzenia 
schroniska dla bezdomnych zwierząt w Kędzierzynie-Koźlu organizacji 
pozarządowej wybranej w otwartym konkursie ofert – w terminie do 15 grudnia 
2015 r. 

Grzegorz Peczkis zgłosił i uzasadnił kandydaturę radnej Ewy Czubek. 
Ewa Czubek wyraziła zgodę. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma innych kandydatur, prowadzący obrady Andrzej Kopeć 
poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Ewy Czubek: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1. 
(wydruk z głosowania nr 4, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
Do zespołu ds. przygotowania i przeprowadzenia otwartego konkursu ofert na 
wsparcie realizacji zadania publicznego polegającego na prowadzeniu schroniska 
dla bezdomnych zwierząt Rada Miasta wytypowała radną Ewę Czubek. 
 
Głos zabrał radny Grzegorz Peczkis, który poinformował, że 29 lipca nie mógł 
uczestniczyć w spotkaniu komisji ds. hospicjum, gdyż w tym czasie przebywał za 
granicą. 
 
Wyjaśniono nieporozumienie, polegające na tym, że radny był członkiem komisji ds. 
hospicjum powołanej w ubiegłej kadencji. Natomiast na dzisiejszej sesji Rada typuje 
przedstawiciela do zespołu ds. opracowania koncepcji hospicjum stacjonarnego 
w Kędzierzynie-Koźlu, powołanego w dniu 15 lipca 2015 r. przez panią Sabinę 
Nowosielską, prezydent miasta. 
 
Dorota Mrówka zgłosiła do ww. zespołu kandydaturę Grażyny Radki. Uzasadniając 
kandydaturę poinformowała o stosownych uprawnieniach kandydatki i długoletniej 
pracy w służbie zdrowia, w tym w zakresie opieki paliatywnej. 
Grażyna Radka wyraziła zgodę. 
 
Ewa Odulińska zgłosiła kandydaturę radnego Rafała Olejnika. Uzasadniając 
kandydaturę poinformowała, że radny Rafał Olejnik jest lekarzem, ma przygotowanie 
merytoryczne wynikające z wykształcenia medycznego i specjalistycznych szkoleń 
w zakresie opieki paliatywnej i hospicyjnej. Ponadto radny Rafał Olejnik od wielu lat 
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zajmuje się tą tematyką, był jednym z założycieli stowarzyszenia, które zajmowało się 
tematem utworzenia hospicjum. Nie są mu również obce aspekty prawne dot. 
utworzenia hospicjum. Istotnym argumentem jest doświadczenie w kontaktach 
i współpracy z NFZ. 
Rafał Olejnik wyraził zgodę. 
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta, poinformował, że zadaniem zespołu 
jest opracowanie w terminie do 30 września 2015 r. koncepcji hospicjum 
stacjonarnego w Kędzierzynie-Koźlu, określającej: 

1) zapotrzebowanie na świadczenia hospicjum stacjonarnego i wymagane działania 
organizacyjno-prawne związane z jego utworzeniem i prowadzeniem; 

2) niezbędny zakres funkcjonalno-użytkowy zagospodarowania budynku 
przeznaczonego na siedzibę hospicjum stacjonarnego; 
3) szacunek kwot środków budżetowych niezbędnych do utworzenia i prowadzenia 

hospicjum stacjonarnego; 
4) możliwości pozyskania środków na dofinansowanie utworzenia i utrzymania 

hospicjum stacjonarnego z funduszy zewnętrznych; 
5) harmonogram wdrożenia działań określonych w koncepcji. 

 
Grzegorz Mateja zwrócił się z pytaniem, czy jest możliwość wprowadzenia do ww. 
zespołu dwóch przedstawicieli Rady Miasta. 
 
Artur Maruszczak poinformował, że formalnie taka możliwość jest, jednak pani 
prezydent zaprosiła do zespołu przedstawiciela Rady Miasta. Dodał, że pod 
nieobecność pani prezydent i bez konsultacji nie może zmienić ustaleń określonych 
w pisemnym zaproszeniu. 
 
Grzegorz Mateja zwrócił się z prośbą, aby pani prezydent rozważyła możliwość 
udziału w zespole dwóch przedstawicieli Rady Miasta. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma innych kandydatur, prowadzący obrady Andrzej Kopeć 
poinformował, że podda pod głosowanie obie kandydatury. Wybrana zostanie osoba, 
które zdobędzie więcej głosów „za”. 
 
Następnie poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Grażyny Radki: 
„za” oddano 13 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 4, 
głosy nieoddane 2. 
(wydruk z głosowania nr 5, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Drugie głosowanie dotyczyło kandydatury Rafała Olejnika: 
„za” oddano 10 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się”10. 
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(wydruk z głosowania nr 6, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
Do zespołu ds. opracowania koncepcji hospicjum stacjonarnego w Kędzierzynie-
Koźlu została wybrana radna Grażyna Radka. 
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta, poinformował, że zadaniem zespołu 
ds. opracowania projektu programu zmniejszania zaległych należności z tytułu najmu 
lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Kędzierzyn-Koźle jest opracowanie w terminie do 31 października 2015 r. projektu 
programu zmniejszenia zaległych należności z tytułu najmu lokali mieszkalnych 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle, 
określającego: 

1) działania zapobiegające powstawaniu i służące zmniejszeniu zaległych 
należności z tytułu najmu lokali mieszkalnych; 

2) szczegółowe kryteria odraczania, rozkładania na raty lub umarzania należności 
z tytułu najmu lokali mieszkalnych; 

3) projekty aktów prawnych niezbędnych do realizacji programu; 
4) harmonogram wdrożenia programu. 

 
Andrzej Kopacki zarekomendował do zespołu radną Dorotę Mrówkę. Uzasadniając, 
wskazał na jej wieloletnie doświadczenie w zakresie gospodarki komunalnej i obrotu 
nieruchomościami. 
Dorota Mrówka wyraziła zgodę. 
 
Rafał Olejnik zarekomendował do zespołu radnego Ryszarda Masalskiego. 
Uzasadniając kandydaturę wskazał na wieloletnie doświadczenie i świeże spojrzenie 
radnego na problem. Podzielił się wątpliwościami co do niezależności radnej Doroty 
Mrówki, która przez wiele lat reprezentowała drugą stronę, a nie interesy gminy. 
 
Andrzej Kopeć podzielił się uwagą, że nie rozumie wypowiedzi radnego dot. 
reprezentowania interesu drugiej strony. Zwrócił uwagę, że zespół będzie szukał 
rozwiązań, aby zmniejszyć zaległości czynszowe. 
 
Rafał Olejnik wyjaśnił, że radna Dorota Mrówka reprezentowała wspólnoty 
mieszkaniowe. Pytanie – czy radna przekazując firmę jest do końca neutralna i będzie 
reprezentować interesy gminy. 
 
Andrzej Kopeć ponownie stwierdził, że nie rozumie wypowiedzi radnego. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma innych kandydatur, prowadzący obrady Andrzej Kopeć 
poinformował, że podda pod głosowanie obie kandydatury. Wybrana zostanie osoba, 
które zdobędzie więcej głosów „za”. 
 
Następnie poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Doroty Mrówki: 
„za” oddano 14 głosów, 
„przeciw” 1, 
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„wstrzymujących się” 4, 
głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 7, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
 
Drugie głosowanie dotyczyło kandydatury Ryszarda Masalskiego: 
„za” oddano 11 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 9. 
(wydruk z głosowania nr 8, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
Do zespołu ds. opracowania projektu programu zmniejszania zaległych 
należności z tytułu najmu lokali mieszkalnych wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle została wybrana radna Dorota 
Mrówka. 
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta, poinformował, że zadaniem zespołu 
ds. koncepcji działań związanych z zagospodarowaniem obiektu sceny w kozielskim 
parku zabytkowym („muszli”).jest opracowanie w terminie do 30 września 2015 r. 
koncepcji określającej: 

1) możliwość wykorzystania obiektu zgodnie z jego pierwotnym przeznaczeniem, 
zakres prac remontowych niezbędnych do przywrócenia pierwotnej funkcji 
obiektu wraz z szacowanym kosztem wykonania tych prac i średnim rocznym 
kosztem bieżącego utrzymania obiektu; 

2) propozycje działań w celu właściwego zagospodarowania terenu, na którym 
zlokalizowany jest obiekt, zgodnego z programem zagospodarowania 
kozielskiego parku zabytkowego (w tym rozwiązań alternatywnych wobec 
określonych w pkt 1); 

3) harmonogram wdrożenia oraz szacunkowy koszt działań określonych w pkt. 2. 
 
Katarzyna Dysarz podzieliła się wątpliwościami dotyczącymi celowości odtwarzania 
muszli. Jej zdaniem w tym miejscu sprawdzi się np. siłownia na wolnym powietrzu 
bądź miasteczko rowerowe, czy też plac zabaw. 
 
Grażyna Radka zaproponowała kandydaturę radnego Adama Oczosia. Uzasadniając 
kandydaturę wskazała na jego innowacyjne propozycje rozwiązań dyskutowanych 
tematów. 
 
Adam Oczoś nie wyraził zgody. Jednocześnie zaproponował, aby do zespołu weszli 
radni z Koźla, np. Andrzej Kopacki lub Michał Nowak. Poparł propozycję radnej 
Katarzyny Dysarz w sprawie zmiany przeznaczenia miejsca, gdzie jest zlokalizowana 
muszla. 
 
Ewa Czubek zwróciła się z pytaniem, czy jest możliwość wypracowania innej 
koncepcji zagospodarowania tego miejsca. 
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Artur Maruszczak, zastępca prezydenta miasta, potwierdził, że zespół może 
zaproponować rozwiązania alternatywne, np. kierunek zaproponowany przez radną 
Katarzynę Dysarz. 
 
Andrzej Kopacki poinformował, że pracował w podobnym zespole ds. 
zagospodarowania Wyspy, dlatego chciałby, aby również inne osoby włączyły się do 
pracy w zespole. Zwrócił uwagę na inne priorytetowe zadania w Koźlu, np. kozielski 
rynek, Wyspa, kładka nad Linetą. Nie jest przekonany, czy takim zadaniem jest 
reaktywacja muszli, chyba że na to zadania pojawią się środki spoza budżetu miasta. 
 
Michał Nowak poparł wątpliwości radnego Kopackiego dotyczące sensu odtwarzania 
muszli. Przypomniał, że w latach 90. były podjęte próby reaktywowania muszli, 
jednak w niedługim czasie obiekt ten został ponownie zniszczony. Zaproponował 
przywrócenie tego miejsca przyrodzie, czyli renaturyzację. 
 
Rafał Olejnik zwrócił się z pytaniem, kto desygnował radnego Andrzeja Kopackiego 
do prac w zespole ds. zagospodarowania Wyspy. 
 
Andrzej Kopeć poinformował, że była to Komisja Strategii i Rozwoju. 
 
Artur Maruszczak ponownie zachęcił do prac w zespole. 
 
Michał Nowak poinformował, że po przeanalizowaniu tematu wyraża zgodę. 
 
Andrzej Kopacki podzielił się wątpliwościami, czy możliwości finansowe gminy 
pozwolą na zrealizowanie tak wielu zadań. Jest przeciwny wyburzaniu muszli, jednak 
jej odtwarzanie powinno mieć miejsce, gdy miasto będzie miało lepszą sytuację 
finansową, a inne, bardziej potrzebne, zadania zostaną zrealizowane. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma innych kandydatur, prowadzący obrady Andrzej Kopeć 
poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Michała Nowaka: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1. 
(wydruk z głosowania nr 9, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
Do zespołu ds. koncepcji działań związanych z zagospodarowaniem obiektu sceny 
w kozielskim parku zabytkowym („muszli”) został wybrany radny Michał 
Nowak. 
 
Ad 4. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodniczący Rady Miasta Andrzej 
Kopeć zamknął XV Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Przewodniczący obrad 
Andrzej Kopeć 

Sesja zakończyła się o godz. 18:00. 
Protokołowała H. Olkowska 


